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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megjelent-e a koronavírus fertőzés a 
gyermekotthonokban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány részéről a járvány kezdete óta eddig egyszer sem esett szó a nevelőotthonokban élő
gyermekekről. Nem tudjuk, hogy megjelent-e a vírus valamelyik intézményben, és hogy vannak-e
tömeges fertőzések valahol. Kérem ezzel kapcsolatban válaszoljon a következő kérdésekre!

Van-e tudomásuk arról, hogy valamelyik hazai intézményben megjelent-e a fertőzés?

Ha igen, hány gyermeket érintett eddig és elrendelték-e az adott intézmény fertőtlenítését?


